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Sanctitate către Dumnezeu

Cum Pot Să Ştiu Ca M-Am Născut Din Nou?
Dacă un om nu se naşte din nou, nu poate vedea Împărăția lui 

Dumnezeu. – Ioan 3:3
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Cum Pot Să Ştiu Ca M-Am Născut Din Nou?

Dacă un om nu se naşte din nou, nu poate vedea Împărăția lui Dumnezeu. – 
Ioan 3:3

Această întrebare pare uşor de răspuns, şi este adevărat, pe de o parte. Dar când săpăm mai adânc şi ajungem 
la nedumerire deja nu pare atât de uşor. Într- o situație când copilul întreabă pe mămica, „Cum a apărut frățiorul 
meu?”. Este foarte simplu când mămica spune că e de la Dumnezeu. Sau, ea poate explica puțin mai concret pentru 
copilul mai mare, şi sa explice că ea şi tata copilului au avut relații de căsătorie. Sămânța a trecut din şalele tatălui şi 
a conceput copilul. Pe de altă parte, sunt multe cupluri care au trecut prin asemenea relații şi n-au putut avea copii.

Aceasta a putut fi din cauza uterului sterp sau că sămânța nu a dat roadă. Deci, uitându-se la domeniul natural 
putem înțelege şi domeniul spiritual.

Eu n-aş dori să complic lucrurile lui Dumnezeu, dar sunt o mulțime de oameni care cred că ei sunt creştini, dar 
nu-L ştiu pe Dumnezeu. Ori mai putem spune că Dumnezeu nu-i ştie.

Aduceți-vă aminte că Biblia spune: „Noi am profețit în numele Tău, noi am scos draci în numele Tău...”. 
Răspunsul lui Dumnezeu a fost: „Niciodată nu v-am cunoscut.”

Ştiu, că Biblia spune că Dumnezeu ştie toate lucrurile, dar El ne vorbeşte despre relații personale cu Hristos, 
care pot apare numai după „căsătoria” cu Isus.

Acelaşi cuvânt „a cunoaşte”  este folosit când Iosif a spus că n-a ştiut-o pe Maria până la naşterea lui Isus. 
Acestea toate le-am dezvăluit vorbind despre relații între soț şi soție.

Există predicatori, care propovăduiesc Biblia, dar sămânță lor este neroditoare din cauza necredinței, doctrinei 
false sau din cauza vieții nedrepte care o au. Sunt şi alții care par adevărați oameni ai lui Dumnezeu, dar ei nu văd 
roada Spiritului în viețile lor, care sînt ca uterul sterp.

Țineți minte, că Isus a spus că trebuie să ne naştem din nou ca să moştenim regatul lui Dumnezeu.
O Scriptură la care ar trebui să ne referim este: acel care va rezista, va fi salvat. Vreau să spun că nu are 

importanță ce fel de roadă poți da astăzi, fiindcă acest fapt nu ne poate spune cum roada va fi la sfârşit.
Să ne oprim pentru o clipă şi să ne gândim la o mulțime de oameni căror le-am mărturisit în timpul anilor, care 

l-au acceptat pe Dumnezeu şi „ardeau” pentru El, dar apoi se întorceau în „lume”.
Biblia spune, că dacă ei se întorc la viața fără Dumnezeu, aceasta va fi asemenea unei manifestări că ei nu sunt 

ai noştri, ceea ce înseamnă că ei n-au fost născuți din nou. Cineva poate să spună: ei pur şi simplu au abjurat. Dar 
Isus a spus că N-a pierdut nici pe unul. Sunt şi alte lucruri care trebuie de luat în considerație: am vorbit cu mulți 
oameni care trăiesc asemenea diavolului, dar ei spun că sunt născuți din nou. Aceasta nu este credință!

Iacov a spus: „Am să-ți demonstrez credința prin fapte.” Tu eşti născut din nou prin credință. Noi ştim că nu-L 
poți cunoaşte sau vedea pe Dumnezeu fără credință.

Deci, dacă ai credință, vei avea şi fapte de credință. Ştiu că suntem salvați prin har şi credință, dar nu prin fapte. 
Aceasta nu înseamnă că faptele nu trebuie să aibă loc. Credința produce fapte! Puteți avea fapte fără credință, dar 
credința fără fapte nu are loc. Unele din religii din zilele de azi oferă salvarea fără schimbări în stilul de viață. 
Aceasta este o greşeală! Când pur şi simplu ne gândim la cuvântul „salvare”, el înseamnă că sunteți salvați de ceva. 
Biblia ne învață să ieşim din lume. Noi suntem salvați din lume şi nu în lume. Când noi acceptăm pe Duhul lui 
Dumnezeu, noi primim putere. Ce fel de putere? Puterea de a ieşi din lume şi de a începe a fi alți oameni. Trebuie 
să încetăm să prefacem Biblia sub stilul nostru de viață, stilul de viață trebuie schimbat conform Bibliei.

Citind Biblia, vedem că Isus a avut ucenici. Termenul ucenici (discipoli) provine de la cuvântul „a învăța”. 
Salvarea – este viața unui soldat. Este o luptă neîncetată cu principalități, cu forțele demonice. Diavolul este ca 
leul care răcneşte şi caută pe cine să devore.

Cuvântul lui Dumnezeu ne învață să folosim pe deplin armura lui Dumnezeu.
O mulțime de oameni creştini declară că nu au armură pe ei şi nu înțeleg ce înseamnă războiul spiritual.
Ei nu sunt o amenințare pentru regatul diavolului, deci ei nu iau parte în război.
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Când inima îți arde pentru Dumnezeu eşti o amenințare pentru diavol.
Unii niciodată n-au avut ocazia să treacă prin aşa ceva. Alții cred, că dacă ei vizitează biserica, ori deoarece 

s-au rugat, sunt deja salvați. Dar vreau să vă amintesc, că acel care va rezista până la sfârşit, va fi salvat. Dacă 
rezistăm până la sfârşit, atunci vom trece prin bătălia cu duşmanul şi cu viclenia diavolului. Biblia ne învață că,  
pentru a naşte copilul, trebuie de trecut prin greutăți. Când vorbim despre a doua naştere, înseamnă că trecerea prin 
greutățile naşterii aduce roadă pe Isus în viața noastră. La fel ca mama aduce în lume copilul, voi sunteți mireasa 
lui Hristos şi voi la fel trebuie să „aduceți în lume copil” sau nu veți avea moştenire. Pavel a declarat: „Eu voi 
trece prin greutăți până Hristos nu se formează în mine.” Biblia încă ne învață că trebuie să punem cu insistență 
calea spre Regatul Dumnezeului. Încă mai spune că trebuie să ne examinăm pe noi înşine dacă putem merge în 
credință. Religia în zilele de azi propune salvare fără greutăți şi sacrificii. Cuvântul lui Dumnezeu ne vorbeşte că 
trebuie să murim, ca El să trăiască: de obicei oamenii doresc să aibă şi viața sa, şi viața veşnică. Dar trebuie să-ți 
pierzi viața ca să o ai pe a Lui. Din nou, Cuvântul lui Dumnezeu ne învață că, dacă vei încerca să-ți salvezi viața, 
o vei pierde. Trebuie să lăsăm ideologia (studiul propriilor idei). Nu este aşa cum tu crezi sau doreşti. Este aşa cum 
spune Biblia! Haideți să pătrundem în Cuvântul Lui Dumnezeu! Cuvântul Lui este Spiritul, Adevărul şi adevărul 
acestui Cuvânt te va face liber. Vă întrebați pe sine despre salvare? Cum puteți şti dacă sunteți născut din nou? Să 
vedem un exemplu din Biblie. Isus găsea discipoli şi-i conducea. Pavel zicea: „Mergeți după mine cum şi eu am 
urmat pe Hristos.”  Eu aş spune să găsiți o biserică bună, care învață o doctrină adevărată, în frunte cu un om al 
lui Dumnezeu care merge în Spirit. Adevărul este că acum e greu de găsit aşa oameni, dar trebuie să vă rugați lui 
Dumnezeu şi El vă va arăta calea. El n-o să vă ducă în eroare. Dacă veți fi sinceri, Dumnezeu o să vă indice toate 
adevărurile. Trebuie să avem tovărăşie pentru a rezista până la sfârşit.

Biblia spune: „Ştiți că am trecut de la moarte la viață pentru că ne iubim frații.” La fel ne învață să nu părăsim 
adunarea noastră, deoarece ştim că credința vine atunci când auzim Cuvântul lui Dumnezeu. Trebuie să vizităm o 
biserică ca o frăție. Gândiți-vă la un soldat la serviciul militar, singur, într-o țară străină: el nu are puteri, iar peste 
o perioadă de timp el trece prin diferite ranguri şi se face mai puternic.

Când ne gândim la această lume, vedem că este a diavolului.
El este principele şi puterea aerului. Este important să ştim că trebuie să fim în armata Domnului.
Găsiți rangul şi locul dvs. în Regatul lui Dumnezeu şi fiți acolo.
Ştiu că vorbim despre faptul ce înseamnă să fii născut din nou şi poate să pară că ceea ce vorbisem nu prea 

aparține temei. Dar dacă ne amintim despre cartea Apocalipsa din Biblie, ea ne vorbeşte că în timpul ce femeia a 
fost însărcinată, balaurul roşu aştepta să devoreze pruncul. Ce încerc să spun este că, îndată ce vă naşteți din nou, 
balaurul roşu (Diavolul) aşteaptă să vă devoreze. Acest fapt ne şi explică existența bătăliei spirituale. Acesta este 
chinul pentru a-L aduce pe Hristos în viețile noastre.

Eu sper şi mă rog ca acest mesaj scurt vă va ajuta să creşteți în îndurerare şi cunoştință de Dumnezeul Isus Hris-
tos, şi să vă examinați pe voi înşivă pentru ca să vedeți dacă puteți fi în credință. Dumnezeu să vă binecuvânteze.

Fratele şi Pastorul Rob Coones.


